

Examination/ Revision Date	Revision Made	
	Page Number	Revision Made
3 Feb 2020	13	"Location plan of the Development" is updated. The dates of Survey Sheets are updated.
29 Apr 2020	11	Some figures under "Information on design of the Development" are revised.
	13	"Location plan of the Development" is updated. The dates of Survey Sheets are updated.
	17	"Outline zoning plan relating to the Development" is updated. The number and the date of approved outline zoning plan are updated.
	19	"Layout Plan of the Development" is updated.
	21	The glossary of "Floor plans of residential properties in the Development" is updated.
	53, 55, 57, 59	"Floor plans of residential properties in the Development" are updated.
	67	Areas of Balcony, Flat Roof, Garden, Roof and Stairhood of the relevant flats in "Area of residential properties in the Development" are revised.
	68, 69	"Floor plans of parking spaces in the Development" are updated.
	70	Some parking space numbers under "Floor plans of parking spaces in the Development" are updated.
	90-93	"Cross-section plans of building in the Development" are updated.
	95-103	Elevation plans and the date of the approved building plans for the Development under "Elevation plan" are updated.
	104	Some figures under "Information on common facilities in the Development" are revised.
	106	Add additional details of exterior finishes.
	114	The descriptions of interior fittings are revised.
	134, 135, 138, 139, 143, 146, 147, 148	Appliances Schedule is revised.
166	Schedule of Mechanical & Electrical Provisions of Residential Flats is revised.	
172, 173	Some figures under "Information in application for concession on gross floor area of building" are revised.	
2 Jul 2020	13	"Location plan of the Development" is updated. The dates of Survey Sheets are updated.
	19	"Layout Plan of the Development" is updated.
	23, 25, 27, 33, 35, 37, 39, 41, 45, 47, 49, 51, 53, 55, 57, 59	"Floor plans of residential properties in the Development" are updated.

檢視/修改日期	所作修改	
	頁次	所作修改
2020年2月3日	13	更新「發展項目的所在位置圖」。更新測繪圖的日期。
2020年4月29日	11	修訂「發展項目的設計的資料」的部分數字。
	13	更新「發展項目的所在位置圖」。更新測繪圖的日期。
	17	更新「關於發展項目的分區計劃大綱圖」。更新分區計劃大綱核准圖編號及日期。
	19	更新「發展項目的布局圖」。
	21	更新「發展項目的住宅物業的樓面平面圖」的詞彙表。
	53, 55, 57, 59	更新「發展項目的住宅物業的樓面平面圖」。
	67	修訂「發展項目中的住宅物業的面積」中相關單位露台、平台、花園、天台及梯屋的面積。
	68, 69	更新「發展項目中的停車位的樓面平面圖」。
	70	更新「發展項目中的停車位的樓面平面圖」的部分停車位編號。
	90-93	更新「發展項目中的建築物的橫截面圖」。
	95-103	更新「立面圖」的立面圖及發展項目的經批准建築圖則的日期。
	104	修訂「發展項目中的公用設施的資料」的部分數字。
	106	增加外部裝修物料的詳情。
	114	修訂室內裝置的描述。
	134, 135, 138, 139, 143, 146, 147, 148	修訂設備說明表。
166	修訂住宅單位機電裝置數量說明表。	
172, 173	修訂「申請建築物總樓面面積寬免的資料」的部分數字。	
2020年7月2日	13	更新「發展項目的所在位置圖」。更新測繪圖的日期。
	19	更新「發展項目的布局圖」。
	23, 25, 27, 33, 35, 37, 39, 41, 45, 47, 49, 51, 53, 55, 57, 59	更新「發展項目的住宅物業的樓面平面圖」。

Examination/ Revision Date	Revision Made	
	Page Number	Revision Made
2 Jul 2020	68, 69	"Floor plans of parking spaces in the Development" are updated.
	73, 75	Some of the number of undivided shares allocated to the relevant flats, total number of Management Shares of all residential properties in the Development and total number of Management Shares in the Development in "Summary of deed of mutual covenant" are revised.
	90, 91, 93	"Cross-section plans of building in the Development" are updated.
	95-103	Elevation plans and the date of the approved building plans for the Development under "Elevation plan" are updated.
	114	The descriptions of interior fittings are revised.
	129	The description of miscellaneous are revised.
	134, 135, 138, 139, 143, 148	Appliances Schedule is revised.
	149, 154, 167	Schedule of Mechanical & Electrical Provisions of Residential Flats is revised.

檢視/修改日期	所作修改	
	頁次	所作修改
2020年7月2日	68, 69	更新「發展項目中的停車位的樓面平面圖」。
	73, 75	修訂「公契的摘要」中部分相關單位的獲分配的不分割份數數目、所有住宅物業之管理份數總數及發展項目之管理份數總數。
	90, 91, 93	更新「發展項目中的建築物的橫截面圖」。
	95-103	更新「立面圖」的立面圖及發展項目的經批准建築圖則的日期。
	114	修訂室內裝置的描述。
	129	修訂雜項的描述。
	134, 135, 138, 139, 143, 148	修訂設備說明表。
	149, 154, 167	修訂住宅單位機電裝置數量說明表。